
Zápis z 56.  jednání Rady ÚJF AV ČR, v. v. i. dne 15.6.2017 

 

 

Přítomni: J. Bielčíková, P. Cejnar, M. Davídková, J. Dittrich, P. Lukáš, O. Lebeda, P. Strunz   

 

Omluveni:  P. Bydžovský, J. Chýla, J. John, V. Wagner, I. Wilhelm 

 

Program:  

 

1. Kontrola posledního zápisu Rady    

2. Projednání projektů per-rollam     

3. Projednání výroční zprávy ÚJF a účetní uzávěrky za rok 2016  

4. Projednání návrhu na rozdělení zisku za rok 2016   

5. Různé  

 

Ad 1) Program jednání Rady řídila v zastoupení Dr. Wagnera místopředsedkyně Rady Dr. 

Bielčíková. K zápisu z posledního jednání Rady nebyly připomínky. 

 

Ad 2) Dr. Bielčíková shrnula záležitosti projednávané od posledního zasedání formou per 

rollam: 

 

A) Střednědobý výhled ÚJF AV ČR pro léta 2018 a 2018 

B) Návrhy projektů MŠMT INTER-EXCELLENCE 

a)   P. Exner: INTER-VECTOR, Vykonávání funkce v Evropské matematické 

společnosti 

b) J. Bielčíková: INTER-TRANSFER, Studium nových vlastností jaderné hmoty v 

mezinárodním experimentu STAR 

c)   J. Mareš: INTER-TRANSFER, ECT* - evropské středisko pro teoretická studia v 

jaderné fyzice a příbuzných oborech 

d) V. Wagner: INTER-TRANSFER, Spolupráce ČR s SÚJV Dubna v teoretické a 

jaderné fyzice a při využití jaderných metod v dalších oborech 

e)  J. Dobeš: INTER-VECTOR, NuPECC – Výbor pro evropskou spolupráci v jaderné 

fyzice 

f)  D. Vénos: INTER-TRANSFER, Mezinárodní neutrinový experiment KATRIN 

(2018 – 2022) 

 

  

Závěr: Rada potvrdila schválení záležitostí projednávaných formou per rollam. 

     

 

Ad 3) Ředitel ÚJF seznámil členy Rady s výroční zprávou ÚJF za rok 2016 a účetní závěrkou 

za rok 2016. Nedílnou součástí výroční zprávy je zpráva nezávislého auditora, která vychází 

z účetní závěrky.  



Tématem diskuse k tomuto bodu byl vývoj průměrné mzdy vývoj v ÚJF, vývoj publikačního 

výstupu ÚJF a stav dceřiné společnosti RadioMedic, s.r.o. 

 

Rada hlasováním (7 hlasů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel) schválila výroční zprávu bez 

připomínek.  

  

Závěr:  Rada schválila výroční zprávu a účetní závěrku za rok 2016 v předloženém znění. 

 

Ad 4) Ředitel ÚJF přednesl návrh na rozdělení zisku za rok 2016.  

 

Tématem diskuse k tomuto bodu bylo využití fondu reprodukce majetku v roce 2017.  

Rada hlasováním (7 hlasů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel) schválila přednesený návrh.  

 

Závěr:  

Výsledkem hospodaření ÚJF za rok 2016 je zisk ve výši 5 209 997,43 Kč po zdanění (hlavní 

činnost 4 315 368,49 Kč, jiná činnost 894 628,94 Kč). 

 

Rada schválila následující rozdělení zisku za rok 2016: 

 

Zisk z hlavní činnosti ÚJF 

- fond reprodukce majetku      2 000 000,00 Kč 

- rezervní fond   2 315 368,49 Kč 

Zisk z jiné činnosti ÚJF 

- rezervní fond      894 628,94 Kč 

 

 

Ad 5) Dr. Bielčíková informovala členy Rady o zařazení postdoktoranda M. Suchopára do 

Programu podpory perspektivních lidských zdrojů – mzdová podpora postdoktorandů na 

pracovištích AV ČR.   

 

Ředitel ÚJF dále přednesl informaci o úspěšném zapojení ÚJF do Veletrhu vědy na výstavišti 

PVA v Praze-Letňanech ve dnech 8-10. 6. 2017.    

 

 

 

Závěr: Rada vzala na vědomí přednesené informace. 

 

 

 

 

Zapsala: R. Eliášová  

Ověřila: RNDr. J. Bielčíková, Ph.D. 

 


